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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  18  februarie  2019, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.19/2019  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca și dl. inspector Benzar Vasile. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11  consilieri  din  

11  convocaţi. 

 De   menţionat   că  pentru  această  ședință  ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Domnii 

consilieri,  în număr  de 7,  votează  pentru  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a 

consiliului  local,  domnul consilier local Brașoveanu Ionuț votează împotrivă iar domnii 

consilieri Benzar Gheorghe senior, Benzar Gheorghe junior și Hanțig Samuil se abțin. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, iniţiatorul  

şedinţei ordinare. Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 acordarea unui  mandat special împuternicitului  Consiliului local al 

comunei  Ştiuca   în  Adunarea Generală ordinară  a asociaţilor  Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş; 

 aprobarea contului de încheiere  a exerciţiului bugetar al comunei Ştiuca  

pe anul 2018; 

 aprobarea raportului primarului asupra situaţiei gestionării bunurilor  

aparţinând comunei Ştiuca pe anul 2018; 

 aprobarea   Organigramei  Primăriei  şi a Statelor de funcţii  din  anul  

2019; 

 aprobarea   vânzării unui  teren intravilan  din localitatea  Ştiuca; 
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 aprobarea  devizului  general  actualizat  al obiectivului de investiţii  

„Extindere școală cu cl. I-VIII cu corp de clădire P+1E  în localitatea Ştiuca,  

județul Timiș”. 

Față de punctele, inițiatorul ședinței, propune adăugarea a două puncte , și anume:  

 aprobarea neasumării responsabilității organizării și derulării 

procedurilor de atribuire a contractelor pentru achiziția produselor  aferente 

Programului pentru școli al României 

 alegerea președintelui  de ședință 

Domnii  consilieri  sunt  de acord  în unanimitate cu  ordinea  de zi. 

Conducerea  lucrărilor   consiliului  local  este  preluată  de  președinte  de ședință, 

domnul  consilier  local Berfela  Ioan.  

Punctul 1 al ordinii de zi –  Acordarea  unui mandat special împuternicitului 

Consiliului Local al comunei Știuca în Adunarea Generală ordinară a 

asociaților Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiș.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul primar  prezintă  proiectul de hotărâre.   
Consilier local Brașoveanu Ionuț: Domnule primar, aveți o situație urâtă în Consiliul de 

Administrație, nu ați avut nici o interpelare în apărarea prețului apei. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: sunt de acord ca primarul să participe la Adunarea 

Asociației, dar operatorul privat nu ne dă informații publice cu rezultatul analizei apei, nu avem un 

raport de activitate a Aquatim, ce reparații se fac. Vă deleg in continuare dar să ne aduceți o situație cu 

toate cheltuielile de întreținere cu comuna Știuca, deviz. De câte ori se recoltează apă pentru analize? 

Consilier local Benzar Gheorghe sn: Aquatim să ne prezinte ce cheltuieli au cu personalul, preț 

pe  factură, cantitatea facturată cu apa, să  se afișeze la primărie, solicit Prefecturii și ANVR. 

Primar: acum 2 ședințe în urmă s-a aprobat graficul de prețuri. În următoarea ședință veți primi 

o situație cu rezultatul analizelor la apă. În ceea ce privește apa, recoltarea s-a făcut săptămâna trecută 

iar analizele sunt bune. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 6  din  

18 februarie  2019  privind acordarea  unui mandat special împuternicitului Consiliului 

Local al comunei Știuca în Adunarea Generală ordinară a asociaților Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiș, a  fost adoptată cu  11 de  voturi 

„pentru”. 

Punctul  2 al ordinii de zi -  Aprobarea contului de încheiere  a exerciţiului 

bugetar al comunei Ştiuca  pe anul 2018; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre. 
Consilier local Benzar Gheorghe jr.: ce datorii pe 2018 are comuna? Excedent? La școală 

s-au alocat bani din bugetul local, ar trebui să existe -160 000 lei. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț: conform  Ord. 119/1999, controlul preventiv cine îl 

face? Vreau să văd angajamente bugetare globale. 

Primar Bejera  Vasile : datorii nu avem. Excedentul este de 380.000 lei în fondul de 

rulment. La școală nu s-au cheltuit din bugetul local, au fost prevederi. Am aprobat un deviz general 

cu cheltuieli pentru proiect tehnic, licitație, Inspectoratul de Stat în Construcții, diriginte de șantier, 

revin în cheltuielile primăriei. Nu au rămas bani de la școală necheltuiți. 
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Consilier local Benzar Gheorghe jr: ne-ați mințit, se duce o fracție către școală. 

Primar: sunt sume exprimate. 

Primar: în legătură cu controlul preventiv, îl face contabilul. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț: nu are voie contabilul să facă controlul preventiv. 

Consilier Benzar Gheorghe jr: aveți recent un raport de audit? 

Contabil: nu înțelegeți diferența între audit și controlul Curții de Conturi. Controlul Curții 

de Conturi se face odată la 3 ani, firma de audit verifică mai multe puncte. 

În urma  votului  domnilor  consilieri  este adoptată  Hotărârea  nr. 7  din  18 

februarie 2019  privind aprobarea contului de încheiere  a exerciţiului bugetar al 

comunei Ştiuca  pe anul 2018,  adoptată cu  7  de  voturi „pentru”  și  4 voturi „abțineri” 

(Benzar Gheorghe jr., Benzar Gheorghe sn., Brașoveanu Ionuț  și Hanțig  Samuil). 

Punctul  3 al ordinii de zi –  aprobarea raportului primarului asupra situaţiei 

gestionării bunurilor  aparţinând comunei Ştiuca pe anul 2018. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul contabil Benzar Vasile citește raportul de inventar. 
Consilier local Benzar Gheorghe jr.: ce înseamnă disponibil, creanțe, imobilizări 

necorporale, stocuri și materiale. 

Dl contabil dă explicațiile necesare. 

Consilier local Hanțig Samuel.: ce înseamnă alte valori? 

Contabil: bonuri, tichete. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   

Hotărârea  nr. 8  din 18 februarie  2019 privind  aprobarea raportului primarului 

asupra situaţiei gestionării bunurilor  aparţinând comunei Ştiuca pe anul 2018, a  fost 

adoptată cu  11  voturi „pentru”. 

Punctul  4 al ordinii de zi -  aprobarea   Organigramei  Primăriei  şi a Statelor 

de funcţii  din  anul  2019; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre.  
Consilier local Benzar Nicolae  atrage atenția domnului consilier Benzar Gheorghe jr. că 

perturbă ședință iar domnia sa nu aude discuțiile care se poartă. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț: mi se par multe funcții, un post trebuie redus la „Registrul 

Agricol”, un post la stare civilă, compartimentul „Dezvoltare-Cultură” nu are sens iar la 

„Administrativ”,  dl. Buta nu are sens. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr: vă atrag atenția: la stare civilă nu e cazul, asistent social 

avem, la Registrul Agricol doar un post, impozite și taxe 2 posturi, la cultură 0, la financiar-contabil sunt 

puține, consilier personal nu este nevoie, la administrativ cine e? Avem 9 posturi. Propun înființarea a 

două posturi: un consilier juridic și un specialist pe fonduri europene. Formulez un amendament cu 11 

posturi. 

Consilier local Hanțig Samuil: susțin amendamentul domnului consilier Benzar Gheorghe jr. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn: susțin amendamentul, avem personal supradimensionat la 

„Cultură”, la comună ne trebuie un jurist să ajute oamenii să susțină partea funciară, să se zbată pentru 

proprietatea  comunei. 

Primar: probleme juridice nu există în comuna Știuca, un singur proces am avut, în 15 ani de 

când sunt primar,  cu  Guvernul României cu pășunea comunală și am pierdut acest proces cu pășunea  

din Poligon, în condițiile în care eram intabulați cu aceste pășuni. În rest probleme juridice nu există, 

prin legătura cu locuitorii comunei reușim să clarificăm diferitele situații. După părerea domnului 

consilier Benzar Gheorghe jr.  ar trebui mărită organigrama cu două posturi. 
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Consilier Benzar Gheorghe jr: nu este adevărat, zero la cultură, zero la stare civilă. 

Domnul primar  explică organigrama, la „Dezvoltare-Cultură” este angajat  dl Stanciu Gabriel 

care se ocupă de achiziții  și dna  Cornean Ileana care se ocupă  de preempțiuni, gospodărire, ISU, la  

„Administrativ” sunt 4 posturi, în acest  timp  domnul Benzar Ghe. Jr. vociferează.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț : nu vreți Dvs. dar noi  vrem la fonduri europene. 

Domnul primar  la  „Administrativ” intenționăm  să mai angajăm un rutierist care  să  poată  

exploata  buldoexcavatorul pe  care îl vom achiziționa  prin GAL. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:  sunt  posturi  prin care primarul  vrea să consume  bugetul 

și să împartă banii după cum vrea  el, pe  aceste posturi  care sunt libere. Vreau post pe  fonduri 

europene. Eu propun din nou numai  11 posturi. La aceste posturi se adaugă pentru fonduri europene 

structurale și de stat și asistență juridică specialist 

 Domnul secretar  explică  pe larg, cu lux  de amănunte, organigrama. 

 Domnul primar  din nou explică și el organigrama. Și în anii precedenți am avut posturi libere 

care nu avem intenția  de a fii ocupate. Nu avem ce reduce.  Doresc să votați organigrama așa după cum 

este  prezentată în proiect.  

Consilier local Benzar Nicolae: sunt cel  mai vechi consilier  local din acest consiliu și doresc ca 

dl Benzar Gheorghe sn., fost primar, să ne spună cu câte posturi a funcționat? Pot  eu să vă afirm că a 

funcționat cu  același număr  de posturi, din 90 lucrăm cu același număr de posturi. Vă  lăudați peste  tot 

cu tradițiile din comună. O nație  care nu-și păstrează cultura este  sortită pieirii. Din acest motiv eu sunt 

pentru a  angaja o persoană competentă  la „Cultură”. Cei care ne ocupăm  acum de cultură o facem din 

dragoste și  pasiune.  Asta  nu e cultură ce  facem noi acum. În timpul expunerii domnul consilier 

Brașoveanu Ionuț zâmbește  ironic și vociferează cu vorbitorul. Noi și îndeosebi  tinerii comunei trebuie  

să  mențină cultura noastră.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț: Serios? Dar să vă spun eu după aceea de ce nu se face cultură. 

Consilier local Benzar Nicolae: Te rog să nu mă întrerupi și să fii obraznic cu mine. Să-ți fie 

rușine. Enervat  de poziția domnului consilier Brașoveanu Ionuț  i se adresează cu „Imbecilule”. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț: rog  să se consemneze în procesul verbal. 

Între domnii consilieri încep  schimburi de replici. Ordinea  este restabilită de președintele de 

ședință. 

Consilier local Munteanu Iosif-Constantin: eu sunt de părere că primarul își face organigrama 

cum crede că poate funcționa, de ce să schimbăm noi organigrama? Dacă eu am o firmă știu de câți 

angajați am nevoie. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:  când ai făcut referire la firmă, dacă eu am o firmă de 

confecții metalice și angajez un sudor și zece lăcătuși, cum pot face productivitate? Numai  cu specialiști  

din  domeniul respectiv  te  poți menține pe piață. 

Între domnii consilieri din nou încep  schimburi de replici.  

Primar: atrage atenția  consilierului  local Benzar Gheorghe jr. să nu mai zbiere  ca un    animal 

în timpul ședinței de consiliul.  

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot amendamentul domnului consilier 

Benzar Gheorghe jr. Cu 4 voturi „pentru” și 7 voturi „împotrivă” se respinge 

amendamentul domnului Benzar Gheorghe jr. de a face organigrama cu cele 11 posturi. 

  Se supune la vot proiectul de hotărâre inițiat de primar.  Hotărârea  nr. 9  din  

18 februarie 2019  privind aprobarea   Organigramei  Primăriei  şi a Statelor de funcţii  

din  anul  2019,  adoptată cu  7  de  voturi „pentru” și 4 voturi ”împotrivă”.   

Punctul  5 al ordinii de zi -  Aprobarea   vânzării  unui  teren intravilan  din 

localitatea  Ştiuca   

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre. 
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Pe  terenul  intravilan din  localitatea  Ştiuca,  proprietate  privată a comunei 

Ştiuca,  înscris în CF Știuca nr. 400984, nr. topo 400984, în suprafaţă de 799 mp,  numitul   

Dzițac  Marius - Ionuț,  concesionar  al terenului,  cu domiciliul   în comuna Ştiuca, 

nr.179, judeţul  Timiş, are începută  construcția  unei  case  familiare  P+M. Valoare   de   

vânzare al terenului intravilan  se va stabili printr-un  raport  de evaluare  care va  fi 

aprobat  de consiliul  local al comunei Ştiuca. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 10  

din  18  februarie 2019 privind aprobarea  vânzării unui  teren intravilan  din localitatea  

Ştiuca,   adoptată cu  11  de  voturi „pentru”.   

Punctul  6 al ordinii de zi -  Aprobarea  devizului  general  actualizat  al 

obiectivului de investiţii  „Extindere școală cu cl. I-VIII cu corp de 

clădire P+1E  în localitatea Ştiuca,  județul Timiș”. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

      Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre. 
 Consilier local Benzar Gheorghe jr: la școală, diferența de creștere salarială însumează 

cuantumul de ore 10.300, vă asumați că până la ora actuală trebuie să se predea la cheie? Fără sume 

neprevăzute. Aveți plătit tot, conform situațiilor de lucrări? Când este finalizată lucrarea? 

 Primar: eu aplic legea. Lucrarea va fii  finalizată  la 15 septembrie anul acesta. 

 Consilier local Benzar Gheorghe sn: primăria ați transformat-o în SRL? O organigramă 

se discută. La școală nu s-a făcut nimic. Nu m-ai chemat la recepție. Datorită mie există școală, efortul 

este al societății, am folosit forța de muncă proprie, asistații sociali au lucrat. O să fac o sesizare, în 

deviz ai umflat cifrele, se vor face verificări. 

 Primar: vă supun spre aprobare devizul general. 

 Consilier local Benzar Gheorghe jr: valoarea contractului licitat, cât îi suma totală cu 

studiu de fezabilitate, SEAP? 

 Primar: 75.000 lei. 

 Consilier local Benzar Gheorghe jr: studiul de fezabilitate, proiectul tehnic a fost aprobat 

în 2016, este plătit, de ce alocăm încă odată bani? 

 Primar:  nu alocăm bani, aprobăm devizul general. 

 Consilier local Benzar Gheorghe jr: cât mai plătim anul acesta? 

 Primar: 105.000 lei. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 11  

din  18 februarie 2019 privind aprobarea  devizului  general  actualizat  al obiectivului 

de investiţii  „Extindere școală cu cl. I-VIII cu corp de clădire P+1E  în localitatea 

Ştiuca,  județul Timiș”,  adoptată cu  9  voturi „pentru” și 2 voturi ”abținere”- Benzar 

Gheorghe jr. (pentru că are dubii) și Benzar Gheorghe sn.   

 

Punctul  7 al ordinii de zi -  aprobarea neasumării responsabilității 

organizării și derulării procedurilor de atribuire a contractelor pentru 

achiziția produselor  aferente Programului pentru școli al României. 

  Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

    Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre prin care solicită consiliului 

local să aprobe această hotărâre pentru care  s-a emis Legea nr. 55 pentru aprobarea 

Ordonanței Guvernului nr. 13/2017 privind aprobarea participării României la 
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Programul pentru scoli al Uniunii Europene în care la art .1. alin (4) și (5) se precizează 

următoarele :  
„Autoritatile competente la nivel local pentru aplicarea Programului pentru scoli sunt 

consiliul judetean si/sau consiliul local, care isi asuma organizarea si derularea procedurilor de 

atribuire a contractelor pentru achizitia produselor aferente Programului.  

Consiliile judetene si locale sunt obligate sa colaboreze si sa isi distribuie 

responsabilitatile inainte de demararea Programului, conform procedurii aprobate prin hotarare 

a Guvernului." 

 Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 12  

din  18 februarie 2019 privind  aprobarea neasumării responsabilității organizării și 

derulării procedurilor de atribuire a contractelor pentru achiziția produselor  aferente 

Programului pentru școli al României,  adoptată cu  11  voturi „pentru”.   

 

Punctul  8 al ordinii de zi -  alegerea președintelui de ședință. 

  Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

      Domnul  primar  anunță consiliul local că trebuie ales președintele de ședință 

pentru următoarele 3 luni. Domnul consilier Roșca Ovidiu-Francisc a fost supleantul dlui 

Berfela Ioan deci, urmează să fie președinte de ședință. Conform ordinii alfabetice, 

domnul consilier local Hanțig Samuil urmează să fie supleantul domnului Roșca Ovidiu-

Francisc. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 13  

din  18  februarie 2019 privind alegerea președintelui de ședință,  adoptată cu  10  voturi 

„pentru” și 1 vot „abținere”- Benzar Gheorghe jr.   

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
Consilier  local  Hanțig Samuel:  este necesară  parcare la dispensar. 

Consilier local Benzar Nicolae: vreau să văd rezultatele analizelor la apă și să se 

rezolve  problema câinilor vagabonzi.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț.: nu este titlu de proprietate pentru Biserica 

Ortodoxă Știuca, vă rog să aveți în vedere și faptul că terenul intravilan al 

bisericii nu este intabulat.  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: când faceți bugetul să ne anunțați să venim cu 

amendamente. 

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Berfela  Ioan               Marian   Dinca 


